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Usvajanje skraćenog zapisnika s 
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održane 24. kolovoza 2017. godine 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ZAPISNIK 



s 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane 24. kolovoza  2017. godine 

 
Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. istarske 

brigade 2. 
 

Sjednica je započeta u 19,00 sati. 
 

Sjednicu vodi: Dejan Jakac, predsjednik Gradskog vijeća. 
 

Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, administrativni tajnik u Upravnom odjelu za opće 
poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekte. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Denis Muzica, Elvis Černeka, Damir Sirotić, Dejan 
Jakac, Nina Majer, Kristijan Majcan, Enisa Marinac, Đani Soldatić, Damir Kajin, Zdravko 
Ćurić, Dubravka Črnac Dujanić, Sandi Černeka, Vlatko Mrvoš i Vedran Majcan. 
 
Odsutni članovi gradskog vijeća: Mirta Ćaleta.  
 

Ostali prisutni: Siniša Žulić, Ana Pernić, Elena Grah Ciliga, Ornela Rumen, Elvis 
Šterpin, Roberta Kalčić Savatović, Gordana Čalić Šverko, Ervina Šurković Kisiček te Neda 
Telišman-Košuta i Nenad Ivandić (Institut za turizam, Zagreb) 
 

Dejan Jakac otvara sjednicu, pozdravlja sve prisutne i predlaže slijedeći dnevni red 
koji se jednoglasno prihvaća.  
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Usvajanje skraćenog zapisnika s 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 

13. srpnja 2017. godine. 

2. Pitanja i prijedlozi. 

3. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Integriranog plana 

revitalizacije starogradske jezgre Grada Buzeta. 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Polugodišnjeg izvješća o izvršavanju Proračuna 

Grada Buzeta za 2017. godinu s pripadajućim aktima. 
a) Zaključak o korištenju proračunske zalihe za razdoblje siječanj - lipanj 2017. godine.  

5. Razmatranje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje 

siječanj - lipanj 2017. godine. 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Buzeta 

za 2017. godinu. 

7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izboru članova i zamjenika članova 

Savjeta mladih Grada Buzeta. 

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o 2. izmjenama Odluke o raspoređivanju 

sredstava za rad političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada 

Buzeta za razdoblje lipanj - prosinac 2017. godine. 

9. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o mjerama za smanjivanje šteta od 

divljači na području Grada Buzeta. 
 
 
 
 



 
TOČKA 1.  

Usvajanje skraćenog zapisnika s 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 13. 
srpnja 2017. godine 

 
 
 Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno donosi  
 
 
 

ZAKLJUČAK  
 

  
Usvaja se  skraćeni  zapisnik  sa 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 

13. srpnja 2017. godine. 
 

 
TOČKA 2.  

Pitanja i prijedlozi 
 
 

Đani Soldatić postavlja pitanje je li Grad Buzet napravio simulaciju što bi značila 
primjena poreza na nekretnine i raspolaže li se podacima o nekretninama na koje bi se 
obračunavao ovaj porez? 

Vlatko Mrvoš vezano uz radionice u starom gradu, češljaonu, kovačiju  i multimedijalni 
centar, turistička sezona je već pri kraju te smatra da su navedene radionice  trebale biti 
otvoreno za turiste, a ne da stranici „bauljaju“ gradom i nemaju što vidjeti. Postavlja pitanje 
zbog čega javni wc na tržnici ne radi? 

Dubravka Črnac Dujanić postavlja pitanje pošto 22 djece nije upisano u vrtić da li je 
moguće da grad participira određenim iznosom za plaćanje privatne „tete čuvalice“? Iznosi 
da su roditelji nezadovoljni jer ih Uprava vrtića nije dovoljno uputila o njihovim pravima i 
obvezama, pa predlaže da Uprava jasnije iznese što je sve potrebno za upis u vrtić.  
Da li je moguće na Trgu Fontana da se uredi fontana? 

Elvis Černeka postavlja pitanje pošto se vidi da je ove sezone povećanje količine 
otpada u Starom gradu je li povećan i broj kanti za smeće i da li se češće odvozi otpad te da 
li se nešto poduzima po pitanju dislokacije kontejnera s Titovog trga? 

Damir Kajin smatra da grad Buzet stagnira. U tvrtki Cimos provodi se segregacija,  
novi vlasnik talijan dovodi Bugare i Makedonce iz Kopra u Cimos, a oni imaju plaće od 800-
900 €, a domaći radnici koji ih uče poslu imaju 550-600 €. Hrvatska država je otpisala 47 
milijuna eura potraživanja od Cimosa te smatra da bi trebali biti fer. Predlaže da se  
sufinancira sanacija krova i fasade te obnove ulazna vrata buzetske župne crkve Uznesenja 
Blažene Djevice Marije. 

Damir Sirotić vezano uz košnju trave uz lokalnih cesta u nadležnosti ŽUC-a,   
primijećeno je ove godine da je košeno krajem sedmog  i početkom osmog mjeseca, smatra 
da je to nedopustivo te da se ubuduće treba češće kositi. Iznosi da je vidikovac u Naselju 
Goričica devastiran, kao i odmorište Selca na koje se čekalo tri godine da bude uređeno te 
da istome trebati dati više pažnje i spriječiti devastaciju jer građani to skupo plaćaju. 

Siniša Žulić iznosi da  Grad Buzet ažurira svoje baze podataka, a isto će se i ove 
jeseni raditi bez obzira da li se namjerava uvesti porez na nekretnine. Grad Buzet ima jednu 
od najnižih komunalnih naknada u IŽ, da se primjene koeficijenti koji su do sada za 
komunalnu naknadu i dva nova, a to je stanje građevine i njena starost, za više od 90 posto 
građana porez nekretnine bi za objekte za koje plaćaju komunalnu naknadu  trebao biti isti ili 
čak manji. Problem će se javiti onog trenutka kada u obračun uđu i zgrade na koje se sada 
ne obračunava komunalna naknada, a to su zgrade koje nisu u funkciji, ali i u tom slučaju 
porez bi trebao biti minimalan.  



Vezano uz djelatnost čuvanja djece trebala bi ista biti legalna ako bi ju Grad Buzet 
sufinancirao. Buzet je 2010 godine pokušao pokrenuti program sufinanciranja čuvanja djece, 
no problem je što ta djelatnost mora biti legalna. Bilo je nekoliko pokušaja i otvaranja 
privatnog vrtića, ali i od toga se odustalo. Ispravlja vijećnicu Dujanić-Črnac da u vrtić nije 
upisano 15-tero djece. Dogradnja vrtića kandidirana je na EU fondove. Pravila za upis djece 
u vrtić su ista već petnaestak godina. Što se tiče odljeva mladih smatra da ako postoje neki 
statistički podaci treba ih pokazati. Vrlo rado će pomoći svima koji rade u Italiji da se zaposle 
u Cimosu jer će morati radnu snagu dovoziti izvana. Što se plaća tiče iz uprave Cimosa ima 
sasvim drukčiju informaciju, ali činjenica je da radnik koji je zaposlen preko agencije košta 
nešto više nego radnici iz Buzeta i s time se ne slaže, ali Cimos je privatna tvrtka. Drago će 
mu biti da se podnese zahtjev prilikom sastavljanja proračuna za iduću godinu za sanaciju 
nedostataka na crkvi. Slaže se na primjedbu o košnji i nada se da se isto neće iduće godine 
ponavljati. 

Ervina Šurković Kisiček iznosi da je javni wc je stalno otvoren i ne zna od kud ta kriva 
informacija, zatvarao se u par navrata samo kada je bio zaštopan. Vezano uz problematiku 
povećane potrebe odvoza otpada u Starom gradu, problem se registrirao, a posebice se to 
dešava u ljetnim mjesecima, povećao se broj kontejnera tamo gdje se to moglo i smeće se 
odvozi svaki drugi radni dan. Dva puta tjedno odvozi se papir i jednom tjedno plastična 
ambalaža. Već se duže vremena sa mještanima i Mjesnim odborom pokušava riješiti 
problem dislokacije kontejnera s Titovog trga.   

Elena Grah Ciliga vezano uz prostore u starogradskoj jezgri, za iduću godinu planira 
se prilikom sklapanja ugovora o stipendiranju sa studentima  ugradnja obaveze da od lipnja 
do rujna prema svojim mogućnostima volontiraju određen broj sati u tim prostorima.  

Siniša Žulić iznosi da je Grad Buzet u postupku rješavanja sa Istarskim vodovodom 
fontane u centru grada, vezano uz vidikovac na stijenama i Selce prijavili smo policiji 
devastaciju prostora. 

 
 
 

TOČKA 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Integriranog plana revitalizacije 

starogradske jezgre Grada Buzeta 
 
 

 
Neda Telišman-Košuta, Institut za turizam Zagreb, obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava.  
Vlatko Mrvoš postavlja pitanje kako je predviđeno parkiranje, pješačka staza postoji 

no nema staze za invalide i majke sa kolicima? Na dan grada prilikom održavanja 
manifestacije Subotina po starinski u starom gradu svi prostori rade i jako dobro 
funkcioniraju, predlaže da izrađivači plana posjete Subotinu po starinski kako bi to vidjeli. 
Prostor nekadašnjeg zatvora u zgradi suda je velika atrakcija te smatra da treba istog 
uključiti  u studiju. 

Vedran Majcan smatra da je plan dobar, većih primjedbi nema, možda bi trebalo u 
širem kontekstu vidjeti neke stvari. Trebalo bi cijelu Buzeštinu uzeti kao jedan proizvod i  
ukomponirati i ostala okolna mjesta u projekt Roč, Vrh, Hum, zatim  područje rijeke Mirne, 
zdravstveni turizam i dr. Možda je prije ovog plana trebalo napraviti Strategiju razvoja 
turizma. 

Dejan Jakac navodi kako je u Starom gradu planom predviđeno jako malo poslovnih 
aktivnosti. Kod palače Verzi to je jako dobro razrađeno i pita koji bi bio način da se  prostori 
iznajmljuju, koji bi bio zakup  najma? Ideja o prometu i  odvozu smeća je samo napomenuta 
nije dovoljno razrađena, da li se razmišljalo na koji način riješiti problem sa cestama?  

Damir Kajin nakon 1945. godine ostalo je malo ljudi u starom gradu, postavlja pitanje 
koliko je plaćen plan, smatra da bi  plan trebao ići na doradu i na drugo čitanje. Smatra da je 
g. Ritoša pridonio revitalizaciji starog grada, pa postavlja pitanje zbog čega se njemu brani 



da napravi bazen i zazida kuću na sadašnjem mjestu parkiranja kraj Velih vratiju? Što je sa 
zgradom nekadašnjeg vatrogasnog doma?  

Siniša Žulić kaže kako je Grad Buzet kandidirao projekt Restaura na EU fondove i 
jedan je od partnera. Cilj projekta Restaura je mogućnost primjene javno privatnog 
partnerstva u revitalizaciji kulturne baštine. Mi smo za naš motiv uzeli starogradsku jezgru i 
palača Verzi bila je u tom projektu te je malo više razrađena u planu. Vezano uz  zgradu 
bivšeg vatrogasnog doma u starom gradu, postoje informacije kako vlasnik istu namjerava 
urediti. 

 Neda Telišman-Košuta, iznosi da će se pješačka veza za invalide uklopiti u plan. 
Izvidjeti će situaciju sa zgradom suda i prostorom bivšeg zatvora. Ovo je tzv. „krovni 
dokument“ s kojim se počinje rješavati sve probleme koji su vezani uz isto. Cijena izrade 
plana je  140 tisuća kn + PDV financiranih EU novcem.  

Damir Kajin smatra da o zgradi suda ne mogu odlučivati niže rangirani sudci. Na str 
61. piše da su građani grada Buzeta otišli treba staviti pod navodnike „otišli“. 

Nakon rasprave jednoglasno se donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  Zaključak  o prihvaćanju Integriranog plana revitalizacije starogradske 
jezgre Grada Buzeta. 

 
 

 
TOČKA 4. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Polugodišnjeg izvješća o izvršavanju Proračuna 
Grada Buzeta za 2017. godinu s pripadajućim aktima. 

 
a) Zaključak o korištenju proračunske zalihe za razdoblje siječanj - lipanj 2017. godine. 

 
 

Ornela Rumen obrazlaže prijedlog.  
Damir Sirotić u ime Odbora za gospodarstvo i razvoj iznosi da su raspravljali o prijedlogu  

te istog prihvatili. 
Vlatko Mrvoš iznosi da se na stranici 32.vidi  da  neke stavke nisu realizirane, a skoro je 

kraj  godine. Da li se nešto radi po pitanju parkiranja u Starom gradu? 
Damir Kajin smatra da je 381.000,00 kuna za gospodarstvo i poljoprivredu od 01.01 do 

30.06. malo najviši rashodi u proračuna su plaće, za plaće je osigurano 12,5 milijuna kuna, 
smatra da u toj strukturi u gradu Buzetu radi previše ljudi, ima previše izmišljenih, 
nepotrebnih radnih mjesta. U Gradu Buzetu smatra da ne treba profesionalni zamjenik 
gradonačelnika. Temeljni problem grada Buzeta je odlazak mladih ljudi tj. 200 radnih mjesta 
manje u odnosu 2016. na 2015. godinu. Postavlja pitanje koliko se do sada povuklo 
sredstava iz EU fondova? Obrazlaže neke od stavaka koliko je predviđeno, a koliko utrošeno 
kao za usluge telefona, promidžbu i informiranje za što se to odnosi i koje medije plaćamo, 
intelektualne usluge, predlaže da reprezentacija bude razmjerno raspoređena na sve 
buzetske restorane, subvencije, za ceste, kuće za odmor, smatra da treba racionalizirati broj 
zaposlenih u javnom sektoru jer što je manje zaposlenih u javnom sektoru to je  veća plaća u 
nadgradnji. Koliko nam Županija Istarska dodjeljuje sredstava, smatra da mi više dajemo 
nego nam oni daju? Tko je „krivac“ da prostorni plan nije usvojen? Za vodovodnu mrežu nije 
odvojeno ove godine niti kune, civilno društvo, poljoprivreda i gospodarstvo, poduzetništvo i 
izgradnja, troškovi parkiranja u starom gradu, poduzetničke zone, igralište stari grad, smatra 
da je iznos proračunske zalihe mali.  

Siniša Žulić smatra da je svašta rečeno, a ništa vezano uz proračun, 200 ljudi manje, 
manje radnih mjesta a nekakva godišnja financijska izvješća pokazuju da je porez i prirez na 
dohodak na području grada Buzeta u trgovačkim društvima porastao za 20% i jako mu je žao 



što se to ne vidi i u proračunu, na žalost novac za koji je rekao, kada je spominjao porez na 
dohodak u kontekstu poreza na nekretnine jako velik na žalost taj dio sve više odlazi državi 
ne treba nam nitko ništa dati samo neka nam ostave one prihode koji su naši. Rekao je i 
kako je u 2016. u odnosu na 2009. čak 500 radnih mjesta u Buzetu više, a broj stanovnika se 
nije značajnije povećavao. Bio bi izuzetno sretan da je stavka Porez na promet nekretnina 
koja je planirana 890.00,00 kuna  ostvarili u iznosu preko milijun i petsto tisuća kuna, ali od 
Poreznog ureda smo dobili izvještaj da nam sa 30.6. nisu oprihodovali milijun i tristo tisuća  
kuna naših sredstava. Što se tiče ukupnih brojki za plaće i reprezentaciju koje su rečene radi 
se o sumiranim brojkama svih ustanova. Što se nadgradnje i plaća u gradskoj upravi tiče od 
2010. godine plaće nisu povećavane, dapače u svim ustanovama su bile smanjene, 2013. 
godine bile su smanjene u Gradskog upravi, Gradska uprava ima dva čovjeka manje, plaća 
zamjenice gradonačelnika grada Buzeta je po zakonu pripada i potpuno je moralna, puno 
moralnija nego umiroviti se na jedan dan i dobiti povlaštenu saborsku mirovinu, a plaća 
zamjenice gradonačelnika još je manja od povlaštene saborske mirovine, no svatko ima 
svoje pravo. Što se tiče nadgradnje u službama grada Buzeta povećao se broj ljudi u  
Dječjem vrtiću, produženom boravku u Osnovnoj školi te Domu  za starije i nemoćne. 
Proširenjem vrtića, morati će se zaposliti još teta, u novoj školskoj godini što se tiče 
Produženog  boravka još je jedna grupa više, da li će se i to sufinancirati ili ukinuti ili će se 
zadržati standard koji imamo, dozvoliti najjeftiniji produženi boravak u IŽ ili ga ukinuti, da li 
ćemo dizati cijene da nadoknadimo nadgradnju to su pitanja koja se postavljaju.  Što se tiče 
reprezentacije koja nije velika,, nastojimo da svim  ugostiteljima damo jednako prometa. 

Ornela Rumen vezano uz plaće tu su svi proračunski korisnici  obuhvaćeni. U odnosu 
na prije par godina sa 3,2 mil kuna trošak je smanjen na 2,9 mil. kuna. Dio plaća djelatnika 
preknjižava se na projekte EU. Vezano uz kuće za odmor dio je poreza koji bi se trebao sa 
porezom na nekretnine pripojiti komunalnoj naknadi odnosno porezu na nekretnine uz 
korektivni koeficijent. Radi se o otprilike 70 rješenja, jer one kuće za odmor koje imaju 
rješenje o iznajmljivanju oporezuju se paušalno kroz krevete te na taj način prema našoj 
odluci ne plaćaju porez na kuće za odmor. Stavka vodovodne mreže koja nije realizirana to 
su sredstva iz prethodnih godina kada je postojala naknada za priključak na vodovodnu 
mrežu i koja će se u novim projektima pridodati za izgradnju lokalne mreže. Što se tiče 
Dječjeg vrtića u materijalu je obrazloženje ostatka od 255 000,00. Proračunska zaliha je 
ograničena zakonom. 

Elena Grah Ciliga obrazlaže ukratko projekte Restaura i Kultur spirit. U sklopu 
projekta Restaura glavna stavka  do 30.06.  bila je izrada Integriranog plana revitalizacije 
starogradske jezgre. Što se tiče projekta Kultur spirit  gdje je dugogodišnji partner Grad 
Pazin projekt završava iduće godine, do tada treba biti gotova dokumentacija.   

Prijedlog se daje na glasovanje te se uz  9 glasova  „za“, 4 glasa „protiv“ i jedan 
„suzdržan“ donosi  
 

ZAKLJUČAK  
 

 Donosi se  Polugodišnje izvješće o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2017. 
godinu s pripadajućim aktima. 

 
b) Zaključak o korištenju proračunske zalihe za razdoblje siječanj - lipanj 2017. godine. 

 
 
 

TOČKA 5. 
Razmatranje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje siječanj - 

lipanj 2017. godine 
 

Siniša Žulić obrazlaže izvješće.  
Otvara se rasprava. 



Damir Kajin postavlja pitanje kako podržati gradonačelnika kada je 2016. godine  200 
radnih mjesta manje nego 2015. godine, kada je broj radnih mjesta smanjen za 10 posto, 
kada gradonačelnik nije u stanju predložiti Prostorni plan, kada  je prihod grada najmanji u 
IŽ, kada zbog prostornog plana paralizira razvoj ovog grada, u čijem mandatu nije sagrađena 
niti jedna proizvodna hala, kada iz grada odlazi više od pola generacije, kada je podijeljen 
grad na one koji rade u javnim servisima i one koji su u proizvodnom sektoru, kada je prirez 
6%, kada znamo da u 2017. godini se nije dogodila niti jedna kapitalna investicija, gdje 
najprestižniji investitori poput Vodoprivrede ili sutra Expert gradnje kupuju zemlju u 
Lupoglavu i žele napustiti ovaj grad, kada pola generacija ostaju nakon školovanja u 
Zagrebu, Rijeci i drugdje, kada nam je htio podmetnuti kompostanu, a nosioci projekta su 
više u zatvoru nego na slobodi, možda nije problem da su u zatvoru ili na slobodi već bi 
takav sadržaj devastirao cijeli grad, kada nije u stanju povući niti jednu kunu iz IŽ ili gdje 
predsjednici Nadzornog odbora IVS ili Butonege imaju naknadu preko 4.000,00 kn mjesečno, 
kada 2016. godine nije privukao niti jednu kunu iz EU fondova, ili koji za medije godišnje troši 
oko 105.000,00 kuna. Iznosi da nije povukao penziju nakon jednog dana već nakon 20 
godina rada u Saboru i gdje je vjerojatno više napravio za Istru u odnosu na sve ostale 
zastupnike iz Istre. Niti bi išla bolnica u ovom mandatu, niti bi se dogodilo 10-20 investicija od 
2013. do 2015., niti bi se spasila Mirna, Puris niti bi se zaustavila kompostana, niti bi se 
riješio problem RBA, a ono što je gradonačelnik radio 2013. za njega je sramota. Najveći 
problem grada Buzeta je Siniša Žulić koji je i najveći teret ovoga grada. 

Dejan Jakac opominje i prekida  vijećnika Kajina jer se ne drži teme i vrijeđa. 
Damir Kajin i Đani Soldatić  povišenim tonom raspravljaju iz  klupa. 
Damir Sirotić  iznosi da je duže godina u gradskom vijeću i kako ga je sram jer ovakve 

rasprave nikada nije bilo. Svaki vijećnik ima pravo iznijeti svoj stav, ali na ovaj način smatra 
da nije primjereno. Konstruktivne prijedloge i prijedloge koji su u interesu grada uvijek će  
podržati od bilo kojeg vijećnika. Smatra da se sve može reći na lijep način bez vrijeđanja. 
Klub vijećnika IDS-a će ubuduće prilikom ovakvih rasprava napustiti sjednicu. Podržavaju 
izvješće i rad gradonačelnika, a građani su rekli svoje mišljenje na izborima i podržavaju 
Sinišu Žulića kojeg su  izbrali za gradonačelnika. 

Vedran Majcan smatra da treba uvesti reda u rad sjednice Gradskog vijeća i da 
predsjednik vijeća treba svih isto opominjat, čime se predsjednik vijeća slaže. Smatra da je 
grad uspavan, osim nekakvog hladnog pogona vrlo se malo gotovo  ništa ne dešava. Nije se 
napravila jedna poduzetnička hala, prostorni plan nije donesen, razne statistike koje se prate 
smatra da su često blamiranje ljudi. Smatra da treba više raditi.  

Nakon rasprave  uz 8 glasova  „za“,  5  „protiv“ i jedan „suzdržan“  donosi se  
 
 

 
ZAKLJUČAK  

 
Donosi se Zaključak  o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje 

siječanj - lipanj 2017. godine 
 
 

TOČKA 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje  

Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Buzeta za 2017. godinu 
 

 
 Damir Sirotić obrazlaže u ime Obora za javna priznanja prijedlog te iznosi da je odbor 
održao 3 sjednice i donio predloženi zaključak.  
 Otvara se rasprava. 

Damir Kajin iznosi da bi Odluku nadopunio sa jednim prijedlogom. 
Damir Sirotić smatra da bi se postupak morao vratiti na početak. 



Damir Kajin odustaje od prijedloga te predlaže da se  ubuduće može razmotri i uzeti u 
obzir  prijedlog  da se neka od nagrada dodjeli i Blažu Vukotiću prekršajnom sudcu koji je 
puno pridonio svojim radom. 

Nakon rasprave jednoglasno se donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Buzeta za 2017. godinu. 
 
 
 

TOČKA 7.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izboru članova i zamjenika članova Savjeta 

mladih Grada Buzeta 
 

 
 Roberta Kalčić Savatović obrazlaže postupak izbora te dijeli listiće vijećnicima kako bi 
glasovali I poziva Mandatno povjerenstvo da održi kratak sastanak.  

Dejan Jakac određuje stanku od 5 minuta kako bi se sastalo Mandatno povjerenstvo. 
Nakon stanke Roberta Kalčić Savatović obrazlaže prijedlog. 

Jednoglasno se donosi  
 
 
 
 
 
 

ZAKLJUČAK  
 
 
   

Donosi se Odluke o izboru članova i zamjenika članova Savjeta mladih Grada Buzeta. 
 
 

 
TOČKA 8. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o 2. izmjenama Odluke o raspoređivanju 
sredstava za rad političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada 

Buzeta za razdoblje lipanj - prosinac 2017. godine 
 

 
 
Otvara se rasprava. 
Vlatko Mrvoš iznosi da je na  protekloj sjednici tražio  provjeru odluke jer je sumnjao 
da je zakonita, što je i učinjeno. 
Nakon rasprave jednoglasno se donosi 

 
 
 

ZAKLJUČAK  
 
 



Donosi se  Odluka o 2. izmjenama Odluke o raspoređivanju sredstava za rad 
političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Buzeta za 
razdoblje lipanj - prosinac 2017. godine. 
 
 

TOČKA 9. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o mjerama za smanjivanje šteta od 

divljači na području Grada Buzeta 
 
 

Siniša Žulić iznosi da se na inicijativu vijećnika Mrvoša u dogovoru sa 
predsjednikom vijeća pristupilo uvrštenju ove točke u dnevni red. Ispričava 
predstavnika Lovačkog društva koji nije mogao prisustvovati sjednici te iznosi  da je 
Lovačko društvo dostavilo kratko izvješće kojeg obrazlaže. Gradonačelnik obrazlaže i 
izvješće policijske postaje o broju prometnih nesreća od naleta na divljač. Grad Buzet 
je od 2009. godine, u kojem periodu su se održali i zborovi građana po MO, u više 
navrata upozoravao i tražio od nadležnih da se problem povećanog broja divljači 
riješi, no dosadašnja nastojanja nisu dala konkretne rezultate. Ministarstvo 
poljoprivrede može odobriti povećan odstrel divljači i ostale zakonom dozvoljene 
mjere kako bi se uspostavila prirodna biološka ravnoteža.  

Otvara se rasprava. 
Vlatko Mrvoš iznosi da je zadovoljan zaključkom koji je ponukan višegodišnjim 

raspravama, te se nada se da će se problem riješiti. 
Damir Kajin u ime Kluba vijećnika iznosi da prema policijskom izvješću na 

buzetskom području u prvih sedam mjeseci ove godine evidentirano je 35 prometnih 
nesreća naleta na divljač, od čega 23 na državnim cestama, tri na županijskim, osam 
na lokalnim te jedna na nerazvrstanim. Broj ovakvih prometnih nesreća se povećava 
te značajno prijeti sigurnosti prometa na cestama. Značilo bi da je svaki  80. vozač  
imao sudar sa divljači. Smatra i kako veliki broj prometnih nesreća se uopće ne 
prijavljuju. Smatra da treba tražiti veći odstrel divljači i treba tražiti isti status kao i neki 
otoci. 

Gradonačelnik Siniša Žulić slaže se s mišljenjem Damira Kajina oko većeg 
broja odstrela. Kaže i kako mu nije jasno zašto bi bilo neprijavljenih prometnih 
nezgoda od naleta na divljač. Jedino možda ako su vozači bili u alkoholiziranom 
stanju. 

Jednoglasno se donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 
 

Donosi se  Zaključak  o mjerama za smanjivanje šteta od divljači na području 
Grada Buzeta. 

 
 

Đani Soldatić ispričava se na ispadu svim vijećnicima i ostalim prisutnima i 
vijećniku Kajinu.  
 
 Siniša Žulić iznosi da se približava Dan grada te da će program Subotine 
vijećnici dobiti početkom idućeg tjedna. Iznosi da će ove godine biti jedna novina, 
BUP želi da se zakuska nakon svečane sjednice održi kod njih u pivovari jer ove 
godine slave 40 godina poslovanja pa bi upriličili zajedničku zakusku. 

 
 

 



 Nakon iscrpljenog dnevnog reda sjednica je zaključila sa radom u 22.30 sati. 
 
 
KLASA: 021-05/17-01/9 
URBROJ: 2106/01-01/01-17-11 
Buzet, 24.08.2017. 
 

 
 
ZAPISNIK VODILA     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA  
  Tatjana Merlić                                                                   Dejan Jakac 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


